
Sammandrag av styrelsemöte Norra Hagens samfällighetsförening 
 
Tid: 4 december 2014 
Plats: Hemma hos Lena 
 
Närvarande: P A Sahlberg, Roland Jansson, Lena Andersson, Leif Österholm, Martin 
Holmberg, Lena Molin och L-Johan Karlsson  
 
P A hälsade alla välkomna. 
 
Dagordningen för mötet föredrags och fastställdes. 
 
Föregående protokoll lästes igenom och lades till handlingarna. 
 
Genomgång av vår ekonomi visar att den är god.  
 
Rapport angående vägen: 
Snöröjare är som tidigare utövare. Snöpinnar har satts upp i god tid.   
 
Rapport angående grönområden 
Problem med allt hundbajs och hundbajs påsar som slängs vid tomtgränserna diskuterades. 
Skall vi sätta upp soptunnor? Frågan kommer att tas upp vid årsmötet. 
Fiberinstallationen är nu klar och fiberföreningen frågar om återställningen efter grävningen 
är ok. Styrelsen menar att det finns gräsytor som bör bättras på. Vi kommer att meddela detta 
till berörd ansvarig.  
  
Kommande möte: 
Styrelsen: 
4/2-15 kl. 19.00 
4/3-15 kl. 19.00 
25/3-15 kl. 19.00 
 
Årsmötet: 
25/4-15 kl. 14.00    
 
   
 


